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تفسيرموسويلاريازقانونبررسيصلاحيتها
وزير كشور دولت اصلاحات بيان كرد: بر اساس قانون، راي گيري در شوراي نگهبان براي عدم 
صلاحيت هاست.  به گزارش ايسنا، حجت الاسلام موسوي لاري در جمع خبرنگاران درباره تاييد 
صلاحيت ها يا عدم احراز آنها اظهاركرد: آنچه كه قانون مي گويد راي گيري در شوراي نگهبان براي 

عدم صلاحيت هاست و آنها بايد عدم را احراز كنند نه صلاحيت ها. 

مجمعنيروهايخطامامدرهيچحوزهانتخاباتي
امكانرقابتندارد

پس از اعلام نتايج بررسللي صلاحيت كانديداهاي دهمين دوره مجلس شللوراي اسلللامي، 
روابط عمومي مجمع نيروهاي خللط امام اطلاعيه اي صادر كرد.  به گللزارش ايلنا، روابط عمومي 
مجمع نيروهاي خط امللام در اطلاعيه اي اعلام كرد كلله در پي اعلام نتايج بررسللي صلاحيت 
نامزدهاي انتخابات دهمين دوره مجلس شوراي اسلامي بر اساس آخرين گزارش هاي دريافتي 
از دفا تر استاني اين حزب در سراسر كشور هيچ يك از نامزدهاي مجمع نيروهاي خط امام و حتي 
نامزدهاي مورد حمايت اين حزب اصلاح طلب از سوي شللوراي نگهبان تاييد يا احراز صلاحيت 
نشده و در شللرايط فعلي امكان رقابت در هيچ يك از حوزه هاي انتخاباتي وجود ندارد.  بر همين 
اساس با توجه به تماس و پيگيري هاي اعضا و هواداران اين حزب در سراسر كشور، روابط عمومي 
مجمع نيروهاي خط امام آخرين اخبار و تحولات در اين خصوص را متعاقبا اطلاع رساني خواهد 

كرد. 

كانديدايخاصيازجبههپايدارينداريم
يك عضو شوراي مركزي جبهه پايداري تاكيد كرد: كانديداي خاصي از جبهه پايداري نداريم 
و در همان چارچوب ائتلاف فعاليت مي كنيم.  قاسم روانبخش در گفت وگو با ايسنا، درباره  نتايج 
تاييد يا عدم احراز صلاحيت كانديداهاي جبهه پايداري اظهار كرد: با توجه به اينكه در چارچوب 
ائتلاف عمل مي كنيم كانديداهاي خاصي از جبهه پايداري نداريم و خبري از اينكه چه كسللاني 
تاييد يا رد صلاحيت شده اند ندارم. وي تصريح كرد:  ائتلاف اصولگرايان تاكنون جلسات مختلفي 
داشته است اما ما در همان چارچوب ائتلاف اصولگرايان فعاليت مي كنيم. اين عضو جبهه پايداري 
همچنين ابراز اميدواري كرد كه ائتلاف اصولگرايان بتواند تمام گرايش هايي كه وجود دارد را زير 

پرچم اصولگرايي جمع كرده و ليست واحدي ارايه دهد. 

حقالناسفقطبرايرايمردمنيست
معاون سياسي وزير كشور دولت اصلاحات برجام را حاصل مقاومت مردم ايران دانست و گفت: 
بردباري، استحكام و پافشاري بر مواضع اسلامي باعث پيروزي ملت ايران در برجام شد.  به گزارش 
ايرنا، مرتضي مبلغ در همايش اصلاح طلبان و اعتدال گرايان شهرستان آران و بيدگل، با قدرداني از 
تيم دلسوز، متعهد و كارآمد هسته اي كشور افزود: بايد تمام وجود آنان را طلا گرفت كه با حفظ خط 
قرمزهاي نظام، مشكل هسللته اي را حل كردند.  وي اظهار كرد: سياست و كارآمدي دولت تدبير 
و اميد و مديريت صحيح در اين موضوع بسلليار بااهميت بود تا مقاومت مردم در مساله هسته اي 
كشور و برجام به منصه ظهور برسللد.  وي همچنين گفت: رسانه ملي بايد مراقب باشد كه برخي 
رفتارها و برنامه هاي آنان موجب دلسردي مردم و روي آوري آنان به سمت شبكه هاي ماهواره اي 
نشود، بلكه بايد با بي طرفي بر اعمال، رفتار و عملكرد خود مايه دلگرمي مردم و جوانان شود.  وي 
تصريح كرد: هرچه به روزهاي برگزاري انتخابات نزديك مي شللويم بايد فضاي آرامش، نشاط و 
شادابي را براي حضور حداكثري مردم در انتخابات فراهم كنيم.  مبلغ همچنين اصلاح طلب را يك 
جريان ريشه دار در كشور ناميد و گفت: اصلاح طلبان از خانواده معزز شهدا و داراي شخصيت هاي 

برجسته، دلسوز، توانا، انقلابي و جزو سوابق ارزشمند نظام هستند. 

جلودارزاده:براياصلاحطلباندرانتخاباتآتي
جاييباقينماندهاست

سهيلا جلودارزاده، فعال سياسللي اصلاح طلب در مناظره با لاله افتخاري نماينده اصولگراي 
مجلس با تاكيد بر لزوم تحزب گرايللي و نقش آن در انتخابات اظهار داشللت: وقتي تحزب گرايي 
براساس قانون نباشد، آن وقت كار احزاب به عهده روزنامه ها و نهادهاي ديگر مي افتد اما چنانچه 
به احزاب اجازه شللكل گيري بدهيم تا بتوانند به مردم آموزش بدهند، در اين صورت سليقه هاي 
مختلف سياسي و اقتصادي شناسنامه دار شده و در انتخابات شللركت خواهند كرد.  جلودارزاده 
در بخش ديگري از اظهاراتش با اشللاره به نقش احللزاب در حفظ حق الناس خاطرنشللان كرد: 
حفظ حق الناس تنها به عهده احزاب نيسللت اما احزاب قادرند با تقويت »ناس«، باعث شللوند تا 
مردم خودشان حق شان را بگيرند.  جلودارزاده همچنين درباره اولويت هاي مجلس آينده از نگاه 
اصلاح طلبان اظهار داشللت: با توجه به رد صلاحيت هاي صورت گرفته، فعلا براي اصلاح طلبان 
درانتخابات آتي، جايي باقي نمانده اسللت. اما مجلس مورد نظر ملت اصلاح طلب و كساني كه به 
رياست جمهوري روحاني راي دادند، مجلسي اسللت كه با دولت و برنامه هاي توسعه اي و اقتصاد 
مقاومتي همراه باشد.  نماينده ادوار مجلس افزود: در يك مجلس اصلاح طلب نبايد نظارت به حدي 
ضعيف شود كه موضوعاتي نظير فساد 3 هزار ميلياردي و گم شدن دكل نفتي ديده شود. مجلس 
آينده با هر هويتي كه باشد بايستي با اين تخلفات به طور قاطع برخورد كند بر همين اساس توسعه، 

پاكدستي و اخلاق مداري، راه نجات ما خواهد بود. 

زريبافاندرنشستجبههيكتااعلامكرد

نبايدبگذاريمانتخاباتيمثل92برگزارشود
جبهه يكتا يا همان تشللكيلات 
غيرقانونللي وزرا و مديللران دولللت 
محمود احمدي نژاد روز پنجشللنبه 
در مسللجد امام صادق)ع( فلسطين 
تهران با عنللوان گردهمايي فعالان 
مناطق و اقشللار و بللراي حمايت از 
ائتلللاف اصولگرايان برگزار شللد. در 
اين نشسللت كه جداي از چهره هاي 

اين جبهه سياسللي همچون مسللعود زريبافان، حميدرضا حاجي بابايي وزير آموزش و پرورش 
احمدي نژاد، سيد محمد حسلليني وزير ارشاد او، كامران دانشللجو وزير علوم دولت دهم، نيكزاد 
وزير مسكن دولت احمدي نژاد و محمد عباسي وزير ورزش و جوانان دولت سابق حضور داشتند 
چهره هاي ديگري از اصولگرايان از جمله عليرضا زاكاني، سيدرضا تقوي، سيدمحسن يحيوي عضو 
جامعه اسلامي مهندسين و محمدعلي رامين معاون مطبوعاتي وزير ارشاد دولت احمدي نژاد نيز 
آمده بودند. در اين همايش مسعود زريبافان گفت: بايد مراقب باشيم خداي ناكرده مجلسي مثل 
مجلس ششم شكل نگيرد يا انتخاباتي مثل سال ۹۲ برگزار نشود.  به گزارش آنا، زريبافان تاكيد 
كرد: بايد مراقب باشيم كه بين اصولگرايان اختلاف نباشد. بايد از تجربه سال ۹۲ درس بگيريم. وي 
همچنين از نامزدهاي اصولگرا درخواست كرد كه از تصميمات شوراي ائتلاف اصولگرايي تمكين 
كنند. زريبافان در سللخنان خود همچنين مروري بر فعاليت هاي انتخاباتي اصولگرايي داشت و 
موفقيت هاي اصولگرايان از جمله در شوراي دوم شهر و رياست جمهوري سال ۸۴ را مورد توجه 
قرار داد. اين عضو ارشللد جبهه يكتا ادامه داد: آنچه بايد در روزهاي باقي مانده تا انتخابات مجلس 
دهم رخ دهد اين است كه هر تصميمي را كه شوراي ائتلاف اصولگرايان گرفت ما و ساير اصولگرايان 
براي اعتلاي نظام و خوشللحال كردن مقام معظم رهبري بپذيريم ولو اينكه آن تصميم مطابق 
نظر ما نباشد. وي با اشاره به اينكه در انتخابات مجلس لزوم توجه به ليست  انتخاباتي كه از سوي 
شوراي ائتلاف تهيه خواهد شللد اهميت دارد اظهار كرد : در شللرايطي كه رهبري توصيه كردند 
براي انتخابات به ليست ها توجه شود، لزوم توجه به ليست واحد شوراي ائتلاف اصولگرايان براي 
حاميان اين جريان سياسي ضرورت پيدا كرده است و ما از مابقي كانديداهاي اصولگرا مي خواهيم 
كه به تصميمات شوراي ائتلاف تمكين كنند تا ضمن موفقيت اصولگرايان در انتخابات آتي موجب 

اعتلاي نظام و نشست لبخند بر لبان رهبري شوند. 
حاجيبابايي:اصولگرايانهنوزطعمتلخاشتباهاتشانرااحساسميكنند

حميدرضا حاجي بابايي، دبيركل جبهه غيرقانوني يكتا هم طي اظهاراتي با اشاره به اينكه هنوز 
طعم تلخ اشتباهات گذشته را اصولگرايان احساس مي كنند، افزود: اكنون اصولگرايان با يكديگر 
همراه بوده و امروز شاهد ائتلاف اصولگرايان هستيم. وزير آموزش و پرورش دولت احمدي نژاد افزود: 
اختلاف سليقه ها در شوراي ائتلاف اصولگرايان با لبخند حل مي شود. ما از تصميم اين شورا تبعيت 
مي كنيم حتي اگر از تشكل ما يك فرد هم در ليست حضور نداشته باشد. البته اين شورا هم بايد 
به گونه اي عمل كند كه يك ليست كارآمد و مردمي و پيروز تهيه شود. حاجي بابايي در ادامه گفت: 
اصولگرايان در استان ها اگر از تهران جلوتر نباشند عقب تر هم نيستند. اراده محكم اصولگرايان اين 

است كه يك پيروزي قاطع به دست بيايد. 
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احزاب
خبر كوتاه

حاشيه سياست

دومين كنگره سراسري و سالانه حزب 
نداي ايرانيان با حضور چشمگير چهره هاي 
سياسي و موثر اصلاحات روز پنجشنبه در 
سللالن اجلاس سران كشللورهاي اسلامي 
برگزار شد. همان طور كه پيش بيني مي شد 
بيشترين تمركز سخنرانان اصلي اين برنامه 
بر رد صلاحيت گسللترده اصلاح طلبان در 
انتخابات دهميللن دوره مجلس شللوراي 
اسلللامي قرار گرفللت. محمد رضللا عارف، 
معللاون اول دولللت اصلاحللات و رييللس 
شللوراي عالللي سياسللتگذاري انتخابات 
اصلاح طلبان در اين مراسم ضمن انتقاد از 
نحوه بررسي صلاحيت ها در سخناني گفت 
كه نسبت به بازگشت تعدادي از كانديداها 
به عرصه رقابت اميدوار است. او از ديدارها و 
رايزني هايش با اعضاي شوراي نگهبان گفت 
و اعلام كرد اين رايزني ها تاكنون مثبت بوده 

است. 
رييس شوراي سياستگذاري انتخاباتي 
اصلاح طلبللان ضمللن انتقللاد از بررسللي 
صلاحيت ها در هيات نظللارت اظهار كرد: 
اميدوارم شوراي نگهبان تجديد نظر اساسي 

در بررسي صلاحيت ها داشته باشد. 
به گللزارش ايسللنا، محمدرضللا عارف 
ضمن تبريك آغاز اجرايي شللدن برجام و 
لغو تحريم ها اظهار كرد : اكنون كه در آستانه 
انتخابات سرنوشت ساز اسفند ماه سال ۹۴ 
قرار داريم انتظار مي رفت شيريني و حلاوت 
آغاز اجرايي شدن برجام با اعلام  نظر هيات 
نظارت در بررسللي صلاحيت ها دو چندان 
شود كه اين اتفاق رخ نداد و كام بسياري از 
اصلاح طلبان و اعتداليون و نخبگان كشور 

تلخ شد. 
وي با بيان اينكه انتظار بود هيات نظارت 
با توجه بلله ويژگللي حق النللاس و حضور 
حداكثري مردم در راسللتاي فرماشلليات 
رهبري وظيفه بررسي صلاحيت ها را دنبال 
كند، گفت: از ابتدا راهبللردي براي حضور 
جدي در انتخابات داشتيم و به طور طبيعي 
اين حق كساني اسللت كه رد يا عدم احراز 
صلاحيت شده اند اعتراض و تقاضاي تجديد 

نظر داشته باشند. 

مذاكراترضايتبخشاست
رييس شوراي سياستگذاري انتخاباتي 
اصلاح طلبللان همچنين اظهار كللرد: اين 
شللورا از طريق مجاري قانوني و ذي ربط و 
شخصيت هاي ذي نفوذ بحث رسيدگي به 
صلاحيت ها رابه طور جدي دنبال كرده و در 
يك نگاه كلي بايد بگويللم مذاكراتي كه هم 
كميته تعامل اين شورا و هم شخصيت هاي 
برجسته عضو شللوراي عالي سياستگذاري 
و بنده با بللزرگان داشللتيم رضايت بخش 
اسللت. با توجه به اينكلله تعداد زيللادي از 
كانديداهللا يا رد يللا عدم احللراز صلاحيت 
شللده اند درخواسللت مي كنم كه اين افراد 
هر چلله سللريع تر رزوملله كاري و توانايي 
خللود را در عرصه هاي مختلللف در اختيار 
شللوراي نگهبان قرار دهند. البتلله در مورد 
رد صلاحيت ها نيز به طللور جدي پيگيري 
مي شللود كه بتوانيم راحت تر ليست نهايي 
كسللاني را كه مي خواهند خدمتگزار نظام 
در مجلللس باشللند ببنديم. مللا انتخابات 
خرداد ۹۲ را با پيروزي تفكر انتخابات پشت 
سر گذاشللتيم و امروز شرايط خيلي بهتر از 
سال هاي ۹1 و ۹۲ اسللت؛ ما در آن شرايط 
توانستيم پيروز شويم و از فرداي ۲۴ خرداد 
به اين نتيجه رسلليديم كه اين مسللير بايد 
ادامه پيدا كند. خوشبختانه انتخابات اسفند 
۹۴ در دستور كار همه تشكل ها و گروه هاي 

اصلاح طلب قرار گرفت. 
وي تقويت همبسللتگي ملللي، تفاهم 
با جريانات داخللل نظام و ارتقللاي جايگاه 
مجلس را از راهبردهللاي جبهه اصلاحات 
عنوان كرد و گفت: به دنبال ارتقاي جايگاه 
مجلس بايد باشيم، جايگاهي كه مجلس در 
راس امور باشد؛ مجلسي كه همراه با دولت 
باشللد و خود را در توسعه و پيشرفت كشور 

رفيق دولت بداند نه رقيب دولت. 

دستاورديبهناماجماعكامل
عارف با تاكيللد بر اينكه اجمللاع كامل 

اصلاح طلبان در درون اين جبهه مهم ترين 
دستاورد ما بوده اسللت، گفت: تقريبا همه 
احزاب و گروه ها اجماع كامل را پذيرفته اند 
و ما در انتخابللات ۹۲ هم نشللان داديم كه 
اولويت دادن بلله منافع و مصالللح ملي در 
مقابل منافللع گروهي اقدامي اسللت كه از 
گفتمان اصلاحات بر مي آيد و اين ظرفيت 

را در داخل داريم. 
رييس شوراي سياستگذاري انتخاباتي 
اصلاح طلبان بللا بيان اينكلله اولويت دادن 
به حضور جوانان و زنان بللراي عهده گيري 
مسللووليت در بخش هاي مختلف از جمله 
راهبردهاي اصلاحات اسللت، گفت: شعار 
اصلي كه در شوراي عالي سياستگذاري به 
آن رسيديم با توجه به شرايط كشور )اميد 
و آرامش و رونق اقتصادي( است و ما مسائل 
را كه پيش بيني مي كرديم بلله اين نتيجه 
رسيديم كه تحت هر شللرايطي بايد با اميد 
و آرامش انتخابات را برگزار كنيم. به همين 
 منظور براي انتخابات اسللفند ۹۴ هم بايد 
نه تنهللا با همللان انگيزه بلكه بللا انگيزه اي 

بيشتر حضور به هم رسانيم. 
عارف با اشاره به عملكرد ۸0 روز گذشته 
شوراي سياسللتگذاري اصلاح طلبان اظهار 
كرد: به عنللوان يللك راهبرد اصلللي ما در 
گزينش كانديداها دخالت نداشتيم و محور 
انتخللاب كانديداها در هر اسللتان توسللط 
شللوراي اصلاح طلبللان اسللتان آن هم به 
صورت نظارت و هماهنگي انجام شده است. 
در تلاش هستيم كه در پنج هفته باقي مانده 
تا انتخابات عملا وارد مراحل اجرايي شويم 
و با همان انگيزه دوسال گذشته كار را دنبال 
كنيم. در آن شرايط كه مي دانستيم امكانات 
در اختيار رقيب است اما ما مي توانستيم در 

اين زمينه طراحي شده پيروز شويم. 
عارف بار ديگر با ابراز اميدواري از اينكه 
شللوراي نگهبان در بررسللي صلاحيت ها 
تجديد نظر داشته باشد، گفت: اگر كمبود 
اطلاعاتي وجود دارد ما آمادگللي داريم در 
مورد كساني كه صلاحيت شان احرازنشده 
اين اطلاعات را در اختيللار بگذاريم و حتي 
درمورد رد صلاحيت ها نيز توضيحات لازم 

ارايه شود. 
رييس شوراي سياستگذاري انتخاباتي 
اصلاح طلبللان همچنيللن اظهار كللرد: در 
برخي سللايت ها تلللاش مي شللود كه بين 
جريان اصلاحات اختلاف بيندازند، اما بنده 
منشللم اين بود كه در اينگونه موارد جواب 
نمي دهم. لللذا معتقدم كه انسللجام خوبي 
وجود دارد چون ما هزينه عدم انسللجام را 

يك بار در گذشته داده ايم. 

پايمرديملتبرايبرجام
وي در بخللش ديگري از سللخنان خود 
ضمن تبريك به مناسللبت لغو تحريم ها و 
آغاز اجرايي شللدن برجام به دولتمردان و 
تيم مذاكره كننده كشورمان اظهار كرد: به 
ثمر رسيدن مذاكرات قطعا بيش از هر چيز 
حاصل پايمردي ملت و تلاش دانشمندان 
هسللته اي بلله ويژه شللهداي هسللته اي و 
همچنين رهنمودها و هدايت هاي رهبري از 
تيم مذاكره كننده از تلاش و پشتكار دولت 

بوده است. 
عارف همچنين به شللرايط پسا تحريم  
هم اشللاره كرده و افزود: براي اينكه بتوانيم 
اولويت رونق اقتصادي را بللا جديت دنبال 
كنيم راهي جز همبستگي ملي و همكاري 
همه اركان نظام از جمللله دولت و مجلس 
وجود ندارد؛ البته بايللد بازنگري در قوانين 

و مقرراتللي كه در دهه گذشللته ناشللي از 
تحريم ها وجود داشته مورد تجديد نظر قرار 

گيرد. 
رييس شوراي سياستگذاري انتخاباتي 
اصلاح طلبللان در پايللان ضمللن ابللراز 
اميدواري از اينكه حزب نللداي ايرانيان با 
حفظ هويت اصلاح طلبي بتواند در توسعه 
تحزب در كشللور نقش ايفا كنللد، گفت: 
قطعا راهبرد اصولي كشللور تحزب اسللت 
و مقدمه رسلليدن به احزاب فعاليت هاي 
خوب تشكيلاتي، سازماني، شناسنامه دار 
و قانون مند اسللت و لازمه ايللن فعاليت ها 
نيز جايگاه تحزب در كشور، توانمند سازي 
جوانان و انتقللال تجربيات نسللل اول به 
آنها و پذيرفتن خرد جمعي و نهايتا آماده 
كردن جوانللان براي پذيرش مسللووليت 

است. 

ديداربااعضايشوراينگهبان
عللارف در پايان مراسللم نيللز در جمع 
خبرنگاران حاضر شللد و به سللوالات آنها 
پاسللخ داد. رييس شللوراي سياستگذاري 
انتخابات اصلاح طلبان دربللاره اينكه آيا با 
اعضاي شوراي نگهبان ديدار داشته گفت: 
بله ديدار داشللته ام، اما اگر اجللازه دهيد از 

كسي اسمي نبرم. 
وي دربللاره اينكلله رييس جمهللور هم 
مي توانللد رايزني هايللي را بللراي بررسللي 
صلاحيت ها انجام دهد، گفت: رييس جمهور 
هم پيگيري هايي را كرده و مسووليت دارند 
پيگيري كنند. اميدوارم رايزني هاي ايشان 

به نتيجه برسد. 
عارف درباره اينكه اگر رايزني با شوراي 
نگهبان به نتيجه نرسللد چلله كار خواهند 
كرد، گفت: البته ما اميدوار هستيم و تحت 
هر شرايطي به طور جدي در صحنه حضور 
داريللم، در انتخابللات هللم حضللور جدي 
خواهيم داشللت و اميدواريللم رايزني ها به 

نتيجه برسد. 
رييس شوراي سياستگذاري انتخاباتي 
اصلاح طلبللان همچنيللن دربللاره اينكلله 
يك سللري انتقللادات به تركيب شللوراي 

سياستگذاري انتخاباتي اصلاح طلبان وجود 
دارد، گفللت: با توجه به اينكلله اين تركيب 
براي نخسللتين بار ايجاد شده ممكن است 
انتقاداتي وجود داشته باشد، اما ما آمادگي 
داريم كه اصلاحاتي انجللام داده و بازنگري 

كنيم و هويت اصلاح طلبي همين است. 
عارف در پاسللخ بلله اين سللوال كه آيا 
رد صلاحيت ها تاثيري بر حضللور مردم در 
انتخابات خواهد داشت يا خير؟ گفت: مردم 
تحت هر شللرايطي حضور جللدي دارند و 
منافع ملي و مصالح ملي را در نظر مي گيرند. 

مذاكرهبزرگاناصلاحاتبامسوولان
سلليد محمد صللادق خللرازي، رييس 
هيات موسللس حزب نداي ايرانيان نيز در 
سخناني نسللبت به رد صلاحيت گسترده 
اصلاح طلبللان واكنش نشللان داد. رييس 
هيات موسللس حزب نداي ايرانيان گفت: 
در كشللوري كه قابليت مذاكره در سللطح 
بين المللي وجود دارد اين تللوان هم وجود 
دارد كه در حل مشكلات نامزدان انتخابات 
مجلللس گفت وگللو آغاز شللود. مللا همان 
صبوري را كه طي يك سللال گذشللته در 
مقابل نغمه هاي دشمنان و برخي دوستان 
داشللتيم به كار خواهيم برد. كشللوري كه 

قابليت مذاكره در سللطح بين المللي دارد و 
دولتي كه توانسته ميراث گفت وگو از زمان 
دولت اصلاحات را احيا كند در حل مشكل 
نامزدان انتخابات مجلس هم ايللن توان را 
خواهد داشللت كه گفت وگو را آغللاز كند. 
بزرگان اصلاحللات بدون قللرض و هرگونه 
جبهه بندي مذاكرات خود را با مسللوولان 
آغاز كرده اند و ايللن كار را ادامه خواهند داد 
و راهي جز اين وجود نللدارد. بايد تمام توان 
و انگيزه خود را به كار ببريم تا خيل عظيمي 
از چهره هاي موجه و مثبتي كه بيش از سه 
دهه در نظام جمهوري اسلامي درخشيدند 
مورد بي توجهللي واقع نشللوند. اگر اهتمام 
داشته باشيم مطمئن باشيد، موفق خواهيم 
شللد و اصلاحات فرآيند انتخابات مجلس 

آينده را تعيين خواهد كرد. 

قدردانيازديپلماسيدولت
خرازي با اشاره به نتيجه رسيدن برجام 
يادآور شللد: با همت بلند مللردان دولت و 
شللخصيت هاي كم نظير سياسللي كشور 
برجام به فرجام رسلليد. اگر مسير گذشته 
ادامه پيللدا مي كللرد بي ترديد ايللران را به 
دروازه هاي جنگ و خشونت برده بودند، اما 
ايران امروز يكي از تاثيرگذارترين كشورها 
در نظام بين الملل اسللت. بلله همين دليل 
بايد قدر اين ديپلماسي عقلاني و مقاومتي 
را دانست. در كنار ديپلماسي بايد به تلاش 
مرداني چون قاسللم سللليماني در منطقه 
توجه شللود. تلاش او و يارانللش در منطقه 
باعث اقتدار و قللدرت فزاينللده و بازدارنده 

جمهوري اسلامي شد. 
حللزب نللداي ايرانيللان در سللال ۹۴ 
محمدجواد ظريف و سردار قاسم سليماني 
را به عنوان دو شللخصيت مهم و برجسللته 
سال معرفي كرده و اميدواريم احزاب ديگر 

نيز ما را همراهي كنند. 

تمجيدازعارف
رييس هيللات موسللس حللزب نداي 
ايرانيان در بخش ديگري از سللخنان خود 
خاطرنشللان كرد: آقاي عارف با درسي كه 
در انتخابات سال ۹۲ به همه داد يك جريان 
جديد را پديد آورد. اصلاحللات امروز زنده 
است چون مردانش با غرور تمام و با قامتي 
بلند ايسللتاده اند و اصلاحات امللروز تداوم 
دارد چون مللردان و بزرگانش ايسللتادگي 
و مقاومت كردند. عده اي به قول خودشللان 
اصلاحللات را دفللن كردند؛ غافللل از اينكه 
اصلاحات يك بذر اسللت و اين بذر به نهال 
و امروز به يك درخت تنومند تبديل شللده 

اسللت. ايللن درخللت تاثيرگذارترين نحله 
فكري امروز و فرداي اين سرزمين است. به 
خاطر داريم كه در سللال 76 ناوهاي امريكا 
و ناتللو در ۲6 مكان لوله هللاي تانك، توپ و 
موشك خود را با هدف ضربه زدن به سمت 
ايران نشانه رفته بودند . اما سه ماه بعد راي 
مردم و حماسه بزرگ دوم خرداد كاري كرد 
كه همه قدرت هاي جهاني در صف تنظيم 

مناسبات خود با ايران قرار گرفتند. 
وي اداملله داد: به دليللل همين قدرت 
راي اسللت كه هر كسللي نغمه مخالفت با 
راي مردم يا تحريم را سللر دهد مطمئنا به 
آرمان هللاي اصلاح طلبانه اين ملت خدمت 
نكرده اسللت. ما از طريق مشللاركت مدني 
مي توانيم حرف هاي خودمان را بزنيم و اگر 

قهر كنيم موقعيت صحبت نخواهيم يافت. 
رييس هيللات موسللس حللزب نداي 
ايرانيان در پايان تاكيد كرد: طي يك سللال 
گذشللته ايسللتادگي جوانان حللزب ندا از 
آنها قهرماناني سللاخت كه بللا صبوري در 
صحنه اجتماعللي ايران گام هللاي موثري 
برداشللتند. حزب نللدا در جهللت رقابت با 
هيچ حزب ديگري در جامعه اصلاح طلبي 
حركت نمي كند و هدفش تقويت منويات 
اصلاح طلبي است. ما به هيچ وجه در جهت 
تخريب هيچ حزب سياسللي ديگري اعم از 

رقيب يا رفيق برنخواهيم آمد. 
در اين مراسم مجيد فراهاني، دبيركل 
حزب ندا نيز در سللخناني كوتاه بلله ارايه 
گزارش عملكرد يك سللاله حللزب متبوع 
خود پرداخت. دبيركل حزب نداي ايرانيان 
همچنين در نطللق افتتاحيه كنگره حزب 
نداي ايرانيان، راي مللردم در خرداد ۹۲ را 
راي به تغيير خوانللد. فراهاني راي ايرانيان 
در خرداد ۹۲ را راي بلله تغيير رويكرد ها و 
رويه هاي اجرايي و تقنيني دهه گذشللته 
خواند و مهم ترين هللدف منتخب ملت را 
گشودن قفل هاي خارجي و داخلي كشور 
نام برد و از گشوده شدن قفل هاي خارجي 
ابراز خشللنودي كللرد. آنچه ما بلله عنوان 
سياست مي شناسيم از درون جامعه توليد 
و عرضه مي شود و ما در جامعه نيازمند آن 
هستيم كه از بسياري موضوعات و مقوله ها 
يك طللرح مشللترك در سللطح جامعه و 
نخبگان ايجاد كنيم. مادامي كه اين طرح 
مشللترك شللكل نگيرد اذهان عمومي به 
موضوعاتي مانند دموكراسللي، توسللعه و 
عدالت نزديك نخواهد شد و پيشرفت امور 

كشور غيرممكن مي شود. 
فراهانللي افللزود: انتخابللات پيللش رو 
فرصتي براي دعللوت بدنلله اجتماعي به 
سللمت اصلاح، تعالي و حركت به سللمت 
توسللعه پايدار كشللور اسللت كه تمامي 
جريان هللاي دلسللوز و آگاه نسللبت بلله 
آسيب شناسللي معضلات و ارايلله راه حل 
بر مبنللاي وحللدت ملللي پرداختلله و به 
روند تغييللرات كمك كنند. مللا در حزب 
نداي ايرانيان تشللكيل مجلسي قدرتمند 
و كارآمللد برآمللده از اراده ملللت و به قول 
مقام معظم رهبري با مشللاركت و حضور 
همه ايرانيللان را از اصلي ترين راهكارهاي 
برون رفت از بحران هللاي ملي و منطقه اي 
كشللور مي دانيم لذا رد صلاحيت شللمار 
قابل توجهي از جوانان اين كشللور به بهانه 
عدم التللزام به اسلللام و نظللام جمهوري 
اسلامي را جفا مي دانيم. ما معتقديم خروج 
از بحران هللا و چالش هاي پيللش رو بايد با 

مشاركت همه ايرانيان حل و فصل شود. 
او تاكيد كللرد: بايللد ثابللت كنيم كه 
اسللتوار و متحد پيروز اين ميدانيم يعني 
نه تنها منفعل نيسللتيم بلكه مجلسين را 
معتدل كرده و توسعه همه جانبه كشور را 
با قوت تمام و با اميد و نشاط جوانانه همراه 

خواهيم كرد. 
دبيركل حللزب نداي ايرانيللان به نگاه 
حزب ندا به توسللعه سياسللي، اقتصادي 
حوزه عمومللي و امنيت بلله فعاليت هاي 
اين حزب در زمان تاسلليس اشللاره كرد و 
گفت: نداي ايرانيان حزبي اسللت با هويت 
متعين نه سلليال اما آنقدر انعطللاف  دارد 
كه در ائتلاف با سللاير احزاب بدون آنكه از 

حداقل هايش عبور كند به ائتلاف برسد. 

باشگاه اصولگرايان

محمدرضاعارفرئيسشورايعاليسياستگذارياصلاحطلبان

به تجدید نظر شورای نگهبان  خوش بین  هستیم
صادقخرازي:رايزنيبزرگاناصلاحاتبامسوولانآغازشدهاست
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كولايي، فيض الله عرب س�رخي، ولي الله ش�جاع پوريان، ج�واد اطاعت، مهدي 
نادمي، ش�هربانو اماني، س�هيا جلودارزاده، فائزه دولتي، جواد ام�ام، عبدالله 
ناصري، احم�د حكيمي پور، حجت الاس�ام منتجب نيا، مصطف�ي كواكبيان و 

محمد رضا تابش حضور داشتند. 

برش

همايش انجمن اسلامي پزشللكان روز پنجشنبه با 
سللخنراني آيت الله موحدي كرمانللي، دبيركل جامعه 
روحانيللت مبللارز و علي اكبللر ولايتللي، دبيرانجمن 
اسلامي پزشللكان و رييس مركز تحقيقات استراتژيك 
مجمع تشللخيص مصلحت نظام برگزار شللد. آيت الله 
موحدي كرماني طي سللخناني در اين همايش گفت: 
ما در موقعيت خاص زمانللي قرار داريم و انسللان بايد 
زمان خودش را بشناسللد و اگر زمان شناس باشد دچار 
اشللتباه نمي شللود؛ زمان حساسي اسللت و در آستانه 
انتخاب دو مجلس خبرگان و مجلس شللوراي اسلامي 
هسللتيم كه از اهميت والايللي برخوردارنللد. دبيركل 
جامعه روحانيت مبارز و امام جمعه موقت تهران با بيان 
اينكه در حادثه كربلا انسللان هايي رفوزه شدند، ادامه 
داد: من فكر مي كنم اين زماني كلله در آن قرار داريم از 
همان نوع زمان هايي اسللت كه در كربلا اتفاق افتاد. به 
گزارش فارس، وي ادامه داد: وقتي مقام معظم رهبري 
گفتند امريكا در مقام نفوذ است، يعني رانده شده است 
اما مي خواهد نفوذ اقتصادي فرهنگي، سياسي داشته 
باشللد و با عوامل خود در تصميمات شللريك باشللد. 

خطيب موقت نماز جمعه تهران با بيللان اينكه خدا از 
حق الناس نمي گذرد، افزود: رهبر معظم انقلاب اسلامي 
نيز كه بر حق الناس بللودن انتخابات تاكيد مي كنند به 
همين دليل است و اگر كسللي توجه نكند گناه كرده و 
اگر شوراي نگهبان كه ناظر است، كانديدايي ناصالح را 
با سفارش تاييد كرد حق الناس است و شوراي نگهبان 
در اين زمينه مسللوول اسللت. وي اضافه كرد: بالعكس 
اگر فردي صالح باشد و شللوراي نگهبان دقت نكند و به 
هر دليلي آن فرد تاييد نشللود آن هم حق الناس است و 
شللوراي نگهبان بايد به اين امر توجه كند، انسان هايي 
هم كه راي مي دهند بايد دقت كنند. وي با بيان اينكه 
انتخابات مجلس از اهميت والايي برخوردار اسللت اما 
مجلس خبرگان اهميللت بالاتللري دارد، تصريح كرد: 
راي هايي كه در صندوق انداخته مي شللود، اگر مجلس 
ناصالحي تشكيل شللود، فرد راي دهنده در برنامه هاي 
غلط مجلس چهارساله سهيم اسللت. وي با بيان اينكه 
تشكل هاي اصولگرا خودشان قيمت دارند، اظهار كرد: 
يك مجموعه مي تواند كاري كند كه ديگر مجموعه ها 
نمي توانند بكننللد و به همين دليل رهبللري فرمودند 

شناختن سوابق نمايندگان كار سختي است، من نگاه 
مي كنم اگر ليسللتي را افراد متديللن، انقلابي و مومن 
تاييد كنند، به حرف آنها اطمينان كللرده و به آنها راي 
مي دهم. آيت الله موحدي كرماني اظهللار كرد: ورود در 
تشكل هاي اصولگرا مشروط به رعايت اخلاص و صدق 
عبادت است. آيت الله موحدي كرماني با طرح پرسشي 

مبني بر اينكه بايد ببينيم نمايندگان دلسوز هستند يا 
خير، اظهار كرد: بايد ببينيم نمايندگان از تجملات به 
دور هسللتند يا خير يا صندلي مجلس را براي مقاصد 
دنيايللي مي خواهند يا مقاصد مذهبللي، بنابراين اينها 
لغزشگاه هاسللت و خيلي ها ورود صادقانه اي به انقلاب 
داشللتند اما خروج شللان صادقانه نبود و ريزش كردند 
مانند طلحه و زبير كه به واسللطه عدم بصيرت خاصي 
كه خوارج داشللتند، نه تنها تابع اميرالمومنين نشدند 
بلكه مقابل ايستادند و شمشير كشيدند. وي ادامه داد: 
ما با امتحان سخت و سرنوشت سازي روبه رو هستيم و 
انتخاب دو مجلس خوب از خدمات ارزنده اي است كه 
مي توانيم انجام دهيم.  آيت الله موحدي كرماني با بيان 
اينكه همه گروه ها بايد به دنبال انتخاب اصلح باشللند، 
گفت: اصولگرايان در كشللور زياد هسللتند و اگر خوب 
عمل كنند و به دنبال اصلح باشللند ارزش دارد، در غير 
اين صورت يك ريال هم ارزش ندارد. وي گفت: مجلس 
شوراي اسلللامي چهار سللال انقلاب را بيمه مي كند و 
مجلس خبرگان رهبري هشت سللال ولايت و رهبري 

را بيمه مي كند. 

دربارههاشميرايزنيشدهامانتيجهمعلومنيست
آيت الله موحدي كرماني پللس از پايان اين همايش 
و در جمع خبرنگاران در پاسخ به سوالي مبني بر اينكه 
آيا تصميمي براي قرار گرفتن نام هاشمي رفسللنجاني 
در ليست جامعتين صورت گرفته است، گفت: مذاكره 
شده اسللت، اما هنوز تصميمي اتخاذ نشده و وقتي راي 
دهند مشللخص مي شللود كه نظر غالب چيست. وي 
در پاسخ به سوال ديگري مبني بر اينكه نظر جامعتين 
درباره سيدحسن خميني چيست، اظهار كرد: ظاهرا به 
وي گفته بودند كه امتحان دهيد و امتحان نداده است، 
بنابراين ديگر نمي تواند شللركت كند. آيت الله موحدي 
كرماني در پاسللخ به سللوال ديگري مبني بر اينكه آيا 
اصولگرايان ليست مشترك مي دهند، تصريح كرد: همت 
و تصميم ها اين است كه ان شاءالله ليست واحد بدهيم. 
وي در پاسخ به سللوال ديگري درباره رد صلاحيت ها و 
عملكرد شوراي نگهبان اظهار كرد: شوراي نگهبان عادل 
است و ما به اين امر ايمان داريم كه آنان براساس وظيفه 
ديني خود عمل، تحقيق و دقت مي كنند و اگر كسللي 

مساله دار است، آن را تاييد نمي كنند. 

دبيركلجامعهروحانيتمبارز:
اصولگراياناگربهدنبالغيراصلحهاباشنديكريالهمارزشندارند


